
Маг.-фарм. Димитър Маринов:

Предизвикателства пред съвременната

фармация в България

Предизвикателствата пред съвременната фармация в България са много и от различен характер. Не е просто

въпрос на пари, както обикновено се акцентира, а на организация и отношение към определени сфери и

дейности и ясно разделение на функциите и отговорностите.

По отношение на лекарствоснабдяването COVID пандемията изсветли ясно проблеми, за които Българският

фармацевтичен съюз отдавна алармира.

Недостигът, липсата или "временната неналичност"

- както и да го наречем, е на практика затруднен достъп до лечение на пациента. Оказа се обаче, че едни аптеки

имат възможност за снабдяване с "дефицитни" лекарствени продукти, а други не. Това започва да става

сериозен проблем и причина за преразпределение на пазарните дялове на определени участници.

Съревнованието между аптеките вече не е толкова на ценовите равнища, а на база на наличности от търсени

продукти. Това не е справедливо и от него страда най-вече пациентът, защото лекарството е най-нежеланата

стока за потребяване, но за сметка на това най-необходимата.
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